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P R O T O K Ó Ł Nr III/10 
z obrad III Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła si ę w dniu 30 grudnia 2010 r. 
 

 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie sesji o stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy na 

2011 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do samorządu mieszkańców wsi 

na terenie Gminy Stara Biała. 
9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na rok 2011. 
10. Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2011. 

1. Przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem Wójta Gminy; 
2. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 
3. Odczytanie opinii Komisji Budżetowej; 
4. Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy w sprawie złożonych wniosków; 
5. Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej; 
6. Głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na 
lata 2011-2020. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych i sołtysów oraz 
określenia zasad ich otrzymywania. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 243/XXX/10 Rady Gminy Stara 
Biała z dnia 14 października 2010 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości na terenie gminy Stara Biała w roku 2011. 

14. Sprawy różne. 
15. Zakończenie obrad.                                  
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III Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. Rozpoczęła 
się o godz. 9.10  i zakończyła o godz. 11.15. 

Listy obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1.  
Sesję otworzył i przewodniczył jej Jan Wrześniewski – Przewodnicz ący Rady  Gminy . 
Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 radnych co stanowi quorum, 
wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Przewodnicz ący Rady  przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, 
sołtysów i zaproszonych gości. 

Ad. 2.  
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 
obrad. Poprosił o zgłaszanie uwag do proponowanego porządku obrad.  
Wójt Gminy złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad po punkcie 12 punktu 13 
„Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 243/XXX/10 Rady Gminy Stara Biała z dnia 14 
października 2010 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 
terenie gminy Stara Biała w roku 2011.” 
Wobec braku innych uwag i propozycji Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie wniosek 
Wójta Gminy. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych.  
Wynik głosowania: „za” 14 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wniosek Wójta Gminy został przyj ęty jednogło śnie 
(14 głosów „za”). 

Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie porządek obrad uwzględniający wniosek Wójta 
Gminy i przedstawiający się następująco: 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie sesji o stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy na 2011 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do samorządu mieszkańców wsi na 

terenie Gminy Stara Biała. 
9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na rok 2010. 
10. Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2011. 

1. Przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem Wójta Gminy; 
2. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 
3. Odczytanie opinii Komisji Budżetowej; 
4. Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy w sprawie złożonych wniosków; 
5. Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej; 
6. Głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 
2011-2020. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych i sołtysów oraz określenia 
zasad ich otrzymywania. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 243/XXX/10 Rady Gminy Stara Biała z dnia 
14 października 2010 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
na terenie gminy Stara Biała w roku 2011. 
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14. Sprawy różne. 
15. Zakończenie obrad.                                  
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych.  
Wynik głosowania: „za” 14 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że zaproponowany porz ądek obrad zawieraj ący 
wniosek  Wójta Gminy został przyj ęty jednogło śnie (14 głosów „za”). 

Ad. 3. 
Przewodnicz ący Rady Gminy  stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
protokołu z posiedzenia II sesji Rady Gminy. Następnie zapytał radnych, czy zgłaszają uwagi      
i zastrzeżenia do protokołu. 
Radny Władysław Mikołajczyk  zgłosił uwagę, że jego drugie pytanie zawarte na str.                 
4 dotyczyło ul. Płockiej, a nie Bielskiej, co zostało uwzględnione. 
Radni nie wnieśli  innych uwag i zastrzeżeń, wobec czego Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt protokółu z II sesji. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 14 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że protokół z II Sesji Rady Gminy przyjęto jednogło śnie (14 
głosów „za”). 
 
Ad. 4. 
Wójt Gminy  złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 
• Odnośnie spraw zgłoszonych na poprzedniej sesji Rady Gminy: 

o Chodnik przy ul. Płockiej od ul. Floriańskiej do ul. Dębowej jest odśnieżany przez służby 
Gminy. Dalej chodnik jest nieoświetlony, ponieważ jest to w dalszym ciągu plac budowy i 
nie mamy podpisanej z Energą umowy na dostawę energii. 

o Budowa chodnika od ul. Dębowej do ul. Modrzewiowej to sprawa inwestycji, która nie 
jest przewidziana w budżecie na 2011 rok. 

o Projekt budowy oświetlenia ulicznego na drodze Brwilno – Maszewo jest w znacznym 
stopniu zaawansowany, łącznie z uzgodnieniem z MZDW. Po rozważeniu wszystkich 
argumentów zdecydowaliśmy się zainstalować oświetlenie tradycyjne. 

• Problemem budowy łącznika pomiędzy drogą powiatową i drogą krajową w Nowym 
Trzepowie związany jest z przebiegiem infrastruktury PERN-u, którą trzeba uwzględnić w 
przebiegu drogi. 

• Aktualnie rozliczamy inwestycje związane ze współfinansowaniem ze środków                      
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
Pieniądze powinniśmy otrzymać w najbliższych dniach. 

• W przyszłym roku będzie kontynuowana inwestycja dotycząca szkoły w Wyszynie, tj. 
budowa boiska sportowego i drogi do szkoły wraz z parkingiem przy szkole. Prace przy 
budynku szkoły zostały w zasadzie zakończone. Jesteśmy na etapie jego odbioru                  
i wystąpienia do nadzoru budowlanego o zgodę na użytkowanie. 

• W dniu 28 grudnia br. została podpisana umowa z bankiem na kredyt inwestycyjny. 
Pieniądze zostały już przelane na nasze konto. 

• Na zimowe utrzymanie dróg wydaliśmy w tym sezonie już ok. 100 tys. zł. Jeżeli warunki 
atmosferyczne nadal będą trudne kwota ta odpowiednio wzrośnie. 

 
Wobec braku dalszych pytań Przewodnicz ący Rady  przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
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Ad. 5.  
Protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy, które odbyło się 21 grudnia 2010 r., 
odczytał Wiceprzewodnicz ący Rady . 
Ksero protokółu stanowi załącznik do niniejszego protokółu. 
Radny Piotr Rutkowski stwierdził, że radni powinni otrzymywać diety za każdy miesiąc roku,  
w tym również za lipiec, kiedy jest przewidziana przerwa wakacyjna. Takie stanowisko było 
prezentowane na wspólnym posiedzeniu Komisji, którego – jego zdaniem – nie ma w protokóle. 
Wójt Gminy  wyjaśnił, że wyroki sądów administracyjnych, które orzekały w sprawach diet dla 
radnych, jednoznacznie stwierdzają, że dieta powinna być wypłacana za miesiąc, w którym jest 
posiedzenie sesji Rady lub Komisji. Wobec tego, że w lipcu jest przerwa wakacyjna,                   
w projekcie uchwały zaproponował, aby w lipcu dieta nie przysługiwała. Nie dotyczy to 
Przewodnicz ącego Rady , który pełni swą funkcję przez wszystkie miesiące roku. 
Radny Władysław Mikołajczyk zauważył, że radni swoją funkcję sprawują cały rok, również    
w miesiącu przerwy wakacyjnej. Zaproponował, aby w planach pracy Komisji wprowadzić w tym 
miesiącu posiedzenie wyjazdowe poświęcone np. realizacji inwestycji, dzięki czemu radni 
wykonają pracę i otrzymają dietę również za lipiec. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że radny pełni mandat społecznie, a dieta ma wyłącznie 
zrekompensować wynagrodzenia lub inne dochody utracone z powodu udziału w sesji Rady lub 
w pracach Komisji. Uchwała podjęta przez radnych powinna być zgodna                    
z obowiązującymi przepisami. 
Wobec braku dalszych uwag Przewodnicz ący Rady  przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 
Ad.6. 
Radny Stanisław Wi śniewski poinformował, że systematyczne spiętrzanie rzeki Wierzbicy 
przed mostem w Wyszynie spowodowane naniesieniem siana z łąk i gałęzi,  grozi kolejnymi 
podtopieniami. Prosi o usunięcie tej blokady. 
Wójt Gminy odpowiedział, że ta sprawa nie leży w kompetencji Gminy, ale Skarbu Państwa lub 
Wojewódzkiego Zarządu Melioracji Urządzeń Wodnych. Ze względu na szeroko rozumiane 
bezpieczeństwo zator będzie usunięty. 
Sołtys Bronowa Kmiecego Zbigniew Truchlewski zapytał, kiedy parafia w Proboszczewicach 
otrzyma pieniądze na remont kościoła, przyznane jej uchwałą Rady Gminy. 
Wójt Gminy pieniądze można przekazywać dopiero po wykonaniu i rozliczeniu robót, w oparciu 
o przedstawioną fakturę i następnie zawartą umowę. Nastąpi to w dniu dzisiejszym. 
 
Ad. 7. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów 
pracy Komisji Rady Gminy na 2011 rok. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Radny Marek Moderacki  stwierdził, że plany pracy poszczególnych Komisji, jeśli jest podana 
godzina posiedzenia,  powinny również zawierać daty poszczególnych posiedzeń. 
Wójt Gminy zwrócił uwagę, że wpisanie dat do uchwały obliguje poszczególne Komisje do 
odbycia posiedzeń w tych terminach. W przypadku potrzeby zmiany terminu posiedzenia 
wymagane będzie wcześniejsze podjęcie uchwały zmieniającej, co skomplikuje pracę Komisji. 
Wobec braku dalszych pytań ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 8/III/10 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady G miny na 2011 
rok (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
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Ad. 8. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do 
samorządu mieszkańców wsi na terenie Gminy Stara Biała. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku dalszych pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0  radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 9/III/10 w sprawie zarz ądzenia wyborów do samorz ądu mieszka ńców wsi na 
terenie Gminy Stara Biała (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 9. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 
Gminy Stara Biała na rok 2010. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 10/III/10 zmieniaj ącą Uchwał ę Bud żetow ą Gminy Stara Biała na rok  2010 
(uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
O godz. 10.00 Przewodnicz ący Rady  zarządził 20 minutową przerwę w obradach. 
O godz. 10.20  wznowiono obrady. 
Podczas przerwy salę obrad opuścił kierownik Posterunku Policji w Starej Białej Pan Zdzisław 
Dybiec. 
 
Ad 10. 
10.1. 
Przewodnicz ący Rady  przedłożył radnym projekt Uchwały Budżetowej Gminy Stara Biała na 
rok 2011. 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, że wszyscy radni wcześniej otrzymali projekt uchwały. 
Wójt Gminy  przedstawił projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem.  
10.2. 
Przewodnicz ący Rad y odczytał radnym Uchwałę Nr 392/P/2010 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 14 grudnia 
2010 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Stara Biała projekcie uchwały 
budżetowej i deficycie na 2011 rok.  
Kopia uchwały Nr 392/P/2010 RIO stanowi załącznik do niniejszego protokółu. 
10.3. 
Przewodnicz ący Rady odczytał radnym pozytywną opinię Komisji Budżetowej w sprawie 
przedłożonego projektu Uchwały Budżetowej Gminy Stara Biała na rok 2011. 
Opinia Komisji stanowi załącznik do niniejszego protokółu. 
10.4. 
Ponieważ radni nie wnieśli żadnych wniosków, punkt 10.4. niniejszego porządku obrad stał  
się bezprzedmiotowy. 
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10.5. 
W dyskusji nad projektem Uchwały Budżetowej na 2011 rok głos zabrał radny Piotr 
Rutkowski, który zauważył, że zostało pominięte wykonanie projektu drogi w m. Bronowo-
Zalesie na odcinku 400 m, w kierunku m. Żukowo do granicy z gminą Bielsk, o co 
bezskutecznie wnioskował na wspólnym posiedzeniu Komisji, poświęconym budżetowi na 2011 
rok. Następnie zapytał, czy w zał. Nr 2 do uchwały w dziale/rozdziale nr 92108 „Filharmonie, 
orkiestry, chóry i kapele” w roku 2011 przewidziano kwotę niższą czy wyższą niż w roku 2010. 
Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy  informując, że w budżecie na rok 2010 kwota ta wynosiła 
44.250,00 zł, natomiast w budżecie na rok 2011 jest przewidziana kwota 42 810,00 zł, więc 
niższa. 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodnicz ący Rady  przeszedł do punktu 10.6 
porządku obrad. 
10.6. 
Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (14 głosami „za”) podjęła 
uchwałę Nr 11/III/10  Uchwała Bud żetowa na rok 2011   (uchwała w załączeniu do niniejszego 
protokółu). 
 
Ad.11. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2011-2020 i stwierdził, że wszyscy radni wcześniej 
otrzymali projekt uchwały. 
Kopia uchwały Nr 393/P/2010 RIO stanowi załącznik do niniejszego protokółu. 
 
Przewodnicz ący Rady  poprosił radnych o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Radni nie mieli  pytań i nie wnieśli uwag, zatem Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 12/III/10 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy St ara Biała na 
lata  2011-2020 (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad.12. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet 
dla radnych i sołtysów oraz określenia zasad ich otrzymywania. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wójt Gminy  poinformował, że projekt uchwały przewiduje inną podstawę naliczania diet dla 
Przewodnicz ącego Rady niż dla radnych oraz wyłączenie jej wypłaty w przerwie wakacyjnej 
(lipiec) dla radnych. 
Radny Piotr Rutkowski  stwierdził, że o zapisie z § 3 projektu uchwały radni nie rozmawiali na 
posiedzeniu Komisji. Wnioskuje, jako rekompensatę za dietę utraconą w miesiącu lipcu, 
podwyższenie kwoty diety dla radnego z 600,00 zł na 650,00 zł. 
Radny Marek Moderacki  stwierdził, że zaproponowana podwyżka diet o ok. 100% jest 
wystarczająca. Ponieważ stanowi ona ekwiwalent za pracę radnego, nie powinna być 
wypłacana za lipiec. 



7/8 

 

Radny Mariusz Downarowicz zauważył, że zaproponowane w projekcie uchwały kwoty diet są 
odpowiednie. Na wspólnym posiedzeniu Komisji była mowa o tym, że za miesiąc przerwy 
wakacyjnej  radni nie będą otrzymywali diet, tym bardziej że od 8 lat za ten miesiąc jej nie 
otrzymywali. 
Radny Włodzimierz Kajkowski stwierdził, że kwoty diet dla radnych w projekcie uchwały są 
wysokie. Można dyskutować nad kwotami diet dla sołtysów. 
Sołtys Bronowa-Zalesia Bogdan Jachimowicz stwierdził, że Rada proponuje wzrost diet 
sołtysów tylko o 50%, podczas gdy ilość ich pracy się nie zmniejsza. W miejscowości, w której 
jest tylko sołtys, a nie ma radnego, sołtysi mają dużo więcej pracy. Poprosił, aby Rada 
podwyższyła diety dla sołtysów. 
Na pytanie Przewodnicz ącego Rady , czy podtrzymuje wniosek w sprawie podwyższenia kwoty 
diet dla radnych z 600,00 zł do 650,00 zł Radny Piotr Rutkowski  odpowiedział, że wycofuje 
swój wniosek, ale w zamian za to proponuje podwyższenie diety dla sołtysów ze 150,00 zł do 
200,00 zł.  
Wobec braku innych wniosków i uwag ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie wniosek radnego Piotra Rutkowskiego  w sprawie podwyższenia kwoty diet dla 
sołtysów ze 150,00 zł do 200,00 zł za udział w posiedzeniach Rady Gminy. 

W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 9 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 5 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek radnego Piotra Rutkowskiego  w sprawie 
podwyższenia kwoty diet dla sołtysów ze 150,00 zł do 200,00 zł za udział w posiedzeniach 
Rady Gminy został przyjęty wymaganą większością głosów. 
 
Następnie Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały uwzględniający 
wniosek radnego Piotra Rutkowskiego . 

W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 13 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymał się od głosu” 1 radny 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymagan ą większością głosów (13 
głosami „za”) podjęła Uchwał ę Nr 13/III/10 w sprawie ustalenia wysoko ści diet dla radnych   
i sołtysów oraz okre ślenia zasad ich otrzymywania (uchwała w załączeniu do protokółu). 

Ad.13. 
Przewodnicz ący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
243/XXX/10 Rady Gminy Stara Biała z dnia 14 października 2010 r. w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie gminy Stara Biała w roku 2011. 
Przewodnicz ący Rady  poprosił radnych o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Radni nie mieli  pytań i nie wnieśli uwag, zatem Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 14/III/10 w sprawie zmiany Uchwały Nr 243/XXX/10 Rady Gminy S tara Biała     
z dnia 14 pa ździernika 2010 r. w sprawie okre ślenia wysoko ści stawek podatku od 
nieruchomo ści na terenie gminy Stara Biała w roku 2011 (uchwała w załączeniu do 
protokółu). 
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Ad.14. 
Wójt Gminy  zwrócił się do sołtysów o podanie terminów zebrań mieszkańców wsi 
poświęconych wyborom rad sołeckich informując, że mogą się one odbyć również w soboty         
i niedziele, ale uważa, że te dni nie będą dogodne dla mieszkańców. W dużych sołectwach 
powinny się one odbyć w styczniu, z uwagi na termin dostarczenia decyzji podatkowych. 
Radny Stanisław Wi śniewski  poinformował o ustalonych terminach zebrań sprawozdawczo-
wyborczych Jednostek OSP, które nie powinny pokrywać się z terminami zebrań sołeckich. 
Przewodnicz ący Rady  przypomniał, że dzień dzisiejszy jest praktycznie ostatnim dniem 
składania oświadczeń majątkowych. Poprosił też radnych o podanie swoich adresów e-mail, co 
ułatwi porozumiewanie się w bieżących sprawach. 
Radny Piotr Rutkowski poprosił o naprawę uszkodzonych słupów: TPSA na drodze na 
pograniczu Nowego Trzepowa i Bronowa-Zalesia oraz słupa energetycznego w Bronowie-
Zalesiu obok świetlicy wiejskiej. 
Sołtys Nowego Trzepowa Stanisław Mokrzki zgłosił problem wyrzucania przez mieszkańców 
śmieci na teren przy cmentarzu należący do parafii. Radny Piotr Rutkowski  dodał, że osoby 
które wyrzucają śmieci nie reagują na zwróconą uwagę. 
Przewodnicz ący Rady  stwierdził, że takie sprawy należy zgłaszać na Policję. 
Radny Piotr Rutkowski zapytał, kiedy mieszkańcy Nowego Trzepowa otrzymają nowe 
pojemniki do segregacji śmieci. 
W wyniku dyskusji w tej sprawie Przewodnicz ący Rady  zauważył, że pojemniki do segregacji 
śmieci nie zdały egzaminu, ponieważ mieszkańcy wiele odpadów, w tym przemysłowych, 
składają wokół nich. Sołtys Nowego Trzepowa Stanisław Mokrzki  stwierdził, że 99% 
mieszkańców wsi ma pojemniki na śmieci i uważa, że mieszkańcy nie będą podrzucać odpadów 
komunalnych do zbiorników do segregacji. Jego zdaniem takie pojemniki są potrzebne w 
Nowym Trzepowie. 
Po skończonej dyskusji głos zabrał radny powiatu płockiego Pan Lech D ąbrowski : 
� Złożył radnym i Panu Wójtowi gratulacje w związku z wygranymi wyborami i życzył, aby ich 

praca była skuteczna a działania satysfakcjonujące. 
� Stwierdził, że radni Gminy Stara Biała związani z PSL nie są związani żadnymi 

zobowiązaniami w stosunku do partii. Ich zadaniem jest działanie na rzecz Gminy. 
� W imieniu Starosty, Zarządu Powiatu i własnym złożył życzenia dalszych dobrych uchwał, 

satysfakcji z pracy i wszystkiego najlepszego w Nowym Roku. 
 

Na zakończenie obrad Przewodnicz ący Rady złożył życzenia spokoju w pracy, mądrych 
dyskusji, trafnych uchwał oraz zachęcił sołtysów do czynnego udziału w sesjach Rady Gminy. 
 

Ad.15. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicz ący Rady  zamknął obrady  III Sesji 
Rady Gminy Stara Biała.            
 
                                                                    
                                                                                   Przewodniczący Rady 
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